



Vol. 2, No. 10, May 8, 2009

AJC hires renowned firm Nelligan O'Brien Payne

It gives us great pleasure to announce that following the selection process launched earlier this week, we have retained the services of **Dougald Brown of Nelligan O'Brien Payne** in Ottawa. Mr Brown is a seasoned lawyer in labour law with much experience in federal public service labour relations. He has also worked as a journalist and was a member of the Parliamentary Press Gallery before taking up a career in law. He therefore has a special understanding of the political context in which we work. Mr Brown and his team are committed to being prepared for the June arbitration hearings.

Vol. 2, No. 10, 8 mai 2009

L'AJJ embauche la renommée firme d'avocats Nelligan O'Brien Payne

Nous avons le plaisir de vous annoncer qu'au terme d'un processus d'entrevues lancé plus tôt cette semaine, nous avons retenu les services de **Me Dougald Brown de la firme Nelligan O'Brien Payne** à Ottawa. Me Brown, avocat chevronné en droit du travail, a beaucoup d'expérience en relations de travail dans la fonction publique fédérale. Il a également été journaliste et a fait partie de la Tribune de presse parlementaire avant d'entreprendre sa carrière en droit. Il connaît donc très bien le contexte politique dans lequel nous oeuvrons. Me Brown et son équipe se sont engagés à être prêts pour les auditions d'arbitrage prévues au mois de juin.